
PROTOKÓŁ NR 37/17

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, 

które odbyło się 05 kwietnia 2017 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00, a zakończyło o 18:10.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca– Przewodniczący komisji

2. Zofia Ujma

3. Artur Wrona

4. Krystyna Konieczna

5. Paweł Ciszewski

Nieobecni usprawiedliwieni: Anna Klepacz

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Marcin Kniażuk

2. Elżbieta Iwańska

3. Agnieszka Korzeniowska

4. Aldona Palmerska

              Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Wysłuchanie mieszkańców ul. Waryńskiego 6 - analiza składowych czynszu.

3. Zakończenie posiedzenia.

Ad.  1 Wspólne  posiedzenie  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i  Komisji  Budżetu,  Planowania  i

Finansów poprowadził Pan Artur Wrona.

Tematem  posiedzenia  była  dalsza  dyskusja  o  planowanym  przez  ZEZK  remoncie  kotłowni  w

nieruchomości przy ul. Waryńskiego 6. Przybyli mieszkańcy, przedstawili swój punkt widzenia.

Ad.  2 Przewodniczący poprosił mieszkańców o przedstawienie swoich przemyśleń. *

Mieszkańcy  płacą  za  czynsz  wraz  z  pochodnymi duże  pieniądze  co  miesiąc.  Budynek  w  planach

przeznaczony jest do wyburzenia, więc lokale nigdy nie były przeznaczone do zbycia.

Mieszkańcy od lat ubiegają się o remont budynku. Na przestrzeni dziewięciu lat w latach 2008-2017

ZEZK zrobił remonty za kwotę 32 733 zł, w tym projekt instalacji wodnej, gazowej i CO to kwota 9 700 zł.

Mieszkańcy są zbulwersowani marazmem, brakiem działań ze strony ZEZK -u.

Ad.  3  Radni  zobowiązali  się  zawnioskować  do  Pani  Burmistrz  o  to,  aby  udzieliła  mieszkańcom

konkretnej odpowiedzi co do przyszłości nieruchomości przy ul. Waryńskiego 6.

Na tym posiedzenie zakończono.



Wnioski Komisji:

1.  Wniosków brak.

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                                      Krzysztof Gorczyca

* Mieszkańcy nie dostarczyli materiałów, o które prosił Pan Gorczyca oraz Pan Wrona, w związku z czym nie

stanowią załącznika do protokołu 37/17 .


